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I NTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

.. 53.§ (1)„ A képvise lő j ogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 

alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 

interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Vékás Sánd or , Magyar Liberális Párt 

Az interpelláció tárgya: Folytatódik-e? 

Az interpellált neve: NÉMETH ANGÉLA, po lgármester 

A Képvi selő-testület ülésének időpontja : 2019. január 29. 

Az interpelláló aláírása: 
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Az in te rpelláció tarta lma 

Tisztelt Polgármester Asszony! 
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2018-ban a kezdeményezésemre is egy sor jó dolgot tudtunk tenni a kerületi köztisztaság javításában. 
Nagy öröm számomra, hogy közösen léphenünk előre. 

Így megalakult a kerületi parkőrszolgá lat, több tettenérés történt az illegális hulladékot lerakók ellenében, 
tisztultak köztereink, lakossági akciókra került sor a pártok és civil szervezetek bevoná ával. Sajnos, 
messze nem vagyunk még az út végén, sok még teendőnk. 

Mindeközben azt is látjuk. hogy a föváros i forrásmegosztásból is fenntartott FKF Zrt. csak szelektíven 
képes a hulladékot begyűjteni. Vannak olyan utcák, ahonnan elviszik a kommunális és szelektív szemetet, 
és varrnak olyan helyek, ahonnan éppen nem. Így például a saját házunk előtt is hetek óta nézhetem az 
éppen nem ürített szelektív gyűjtőedényeket. Úgy vélem, rendkívül igazságtalan helyzet ez akkor, amikor 
a XV. kerü let vezetése erején felül is próbál a kerületi köztisztaság fenntartásáért tenni. 



Most a 2019-es év költségvetési tervezése z.ajlik éppen. Ezért is érzem fontosnak, hogy beszéljünk néhány 
kérdésről, ezért kérdezem: 

1. Folytatódnak-e 2019-ben is kerületi köztisztasági programok? 

2. Mennyit költött a kerület a 2018-ban az illegális hulladéklerakás elleni harcra, és mennyit szán 
2019-ben? 

3. Mennyibe kerül a kerületnek az FKF Zrt. rossz munkavégzése? 

4. Tud-e valamit arról, hogy a Főváros és a kormány egyezsége után mi lesz az FKF Zrt. sorsa? 

A válasz.ait előre is köszönöm! 
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önkormányz.ati képviselő 

Magyar Liberális Párt 


